
Forslag i forbindelse med generalforsamlingen d. 28.10:

At der - gerne sammen med de andre afdelinger - etableres forsøg med at gøre et mindre 
område "vildt" på et af de mange store fælles græsarealer. D.v.s at græsset ikke bliver 
slået det pågældende sted og/eller at der sås en særlig blanding med vilde blomster.
Det hele i stil med det, der blev skildret for nyligt i DR-programmet "Giv os naturen 
tilbage".
Det kan blive til glæde for b. la insekter - og mennesker!
Jeg foreslår, at et "bed anlægges" ikke tættere på hække el.lign., end at de store 
græsslåmaskiner altid kan komme til at slå græsset rundt om "bedet".
Forsøget kan f. eks. evalueres efter et par år, og kan - hvis der ikke er opbakning til at 
fortsætte - meget nemt blive til grønt græs igen.

Hvis det måtte ønskes, vil jeg godt hjælpe bestyrelsen (eller andre) med det videre forløb.

Jeg kan dog desværre ikke komme til generalforsamlingen!

Mvh. 
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